

Styret i Idrettsrådet i Trondheim  
TK/IF v/ Knut Kvaran  
STIK v/ Terje Roel

Kopi:

TK/rådmannen v/Ola B Rise  
TK/IF v/ Rune Sandøy, Jorid Ferner, Mona Rise, Marius W Austeen, Roald Nyborg, Helge Grenne og Cathrine Jystad  
Trondheim bydrift v/ Odd Arne Nilsen  
STIK v/ Kjell Bjarne Helland

**Trondheim 29. mars 2017**

**REFERAT STYREMØTE NR 3/2017**

**ONSDAG 8. MARS KL 18.00-21.15**

**STED:** Idrettens Hus

**Deltakere**

Styret: Anne-Lise Bratsberg, Hans Christian Andersen, Tryggve Duun, Even Myhre, Vilde Aas, Are Vinsnes og Stein Svendsen.

STIK: Terje Roel (fra sak 22/17)

TK: Knut Kvaran (kun sak 20/17)

Meldt forfall: Johanne Storler

Ikke møtt:

Adm: Bjørn Kilskar, Gina Thrane

Referent: Gina Thrane

**SAKLISTE**

<b>KL 18.00-18.30</b>	
<b>Sak 20/17</b>	<b>Kommunale saker – drøfting / innspill</b> Bakgrunn for den enkelte sak legges på dropbox når de kommer fra IF <ol style="list-style-type: none"><li><b>Interkommunalt samarbeid om idrettsanlegg Trondheimsregionen</b></li><li><b>Norsk idrettsindeks</b></li><li><b>Lade idrettsanlegg – framdrift – orientering</b></li><li><b>Status hallprosjekt Ugla, Sjetne og Flatås.</b></li></ol> <b>Kommunale infosaker</b> Info om saker legges på dropbox når liste kommer fra IF. Kun konkrete spørsmål til sakene tas i møtet.  Oversikt planlagte politiske saker kan sees her: <a href="https://www.trondheim.kommune.no/politiskesaker/">https://www.trondheim.kommune.no/politiskesaker/</a> Politiske saker, protokoller og vedtak kan sees her: <a href="http://innsyn.trondheim.kommune.no/motekalender">http://innsyn.trondheim.kommune.no/motekalender</a> Reguleringssaker og saker til offentlig ettersyn kan sees her: <a href="http://www.trondheim.kommune.no/content/1117713378/Kunngjoringer-og-innsyn">http://www.trondheim.kommune.no/content/1117713378/Kunngjoringer-og-innsyn</a>
<b>Vedtak</b>	<i>a. Ingen enighet om samarbeid. IRT ber STIK innkalle de aktuelle idrettsrådene</i>

	<p><i>til drøfting.</i></p> <p><i>b. Til info</i></p> <p><i>c. Til info</i></p> <p><i>d. Til info</i></p>
<b>Kl 18.30 – 21.15</b>	
<b>Sak 21/17</b>	<b>Godkjenning av referat fra styremøte 2/17</b>
<i>Vedtak</i>	<i>Referat fra styremøte møte 2/17 godkjent.</i>
<b>Sak 22/17</b>	<p><b>Årsmøte 2017</b></p> <p>Gjennomgang av framdriftsplan – status. Se dropbox «Årsmøte 2017»</p> <p>Status representanter og gjester.</p> <p>Endelige saksframlegg behandles. Legges på dropbox av ansvarlige iht. frist framdriftsplan.</p> <p>Behandle evt. innkomne saker fra idrettslag.</p>
<i>Vedtak</i>	<p><i>Adm slutfører komplett sakliste som legges ut på nett senest 13. mars.</i></p> <p><i>Frist innmelding av repr. forlenges til 12. mars.</i></p> <p><i>Ingen innkomne saker fra idrettslag.</i></p>
<b>Sak 23/17</b>	<p><b>Inkludering IL</b></p> <p>- Behandle tildeling 2017. Tildelingsbrev fra NIF er foreløpig ikke mottatt. Ramme for tildeling er iht. forslag budsjett på 1 520 000 kr. Forslag detaljfordeling legges på dropbox før møtet.</p> <p>- Status forberedelse og påmelding seminar 30. mars.</p>
<i>Vedtak</i>	<p><i>Tildeling besluttes iht. forslag justert med innspill gitt i møtet. 150 000 kr settes av til eventuelle akutte behov. Evt rest tas som ekstratildeling høst 2017.</i></p> <p><i>Dersom tildeling fra NIF ikke stemmer med foreløpig budsjett, gis adm. og inkl.grp. fullmakt til å justere tildelingsbeløp til klubbene, alternativt justere beløp til eventuelle akutte behov.</i></p> <p><i>Status seminar – til info. Adm inviterer enda «bredere» iht. innspill i møtet.</i></p>
<b>Sak 24/17</b>	<p><b>Plansaker og reguleringssaker</b></p> <p><b>a. Rotvoll. Igangsetting regulering – planprogram.</b> Frist 18. april</p> <p><b>b. Vikåsen Vanntunell. Detaljregulering – vedtak.</b></p> <p><b>c. Gråkallen Vinterpark – dispensasjon rekkefølgekrav</b> Dispensasjon rekkefølgekrav gang- og sykkelveg fra Ferista til Skistua er innvilget av bystyret 260117.</p>
	<p><i>a. Anne-Lise og adm utarbeider uttalelse</i></p> <p><i>b. Til info</i></p> <p><i>c. Til info</i></p>
<b>Sak 25/17</b>	<b>Saker under behandling – status (info)</b>
	<b>a. Sak 21/16. Interkommunalt samarbeid idrettsanlegg</b>

	<p>Status</p> <p><b>b. Sak 63/16. Nidarø-saken</b> Plansaken behandlet bygningsrådet 28. feb og byutvikling 2. mars. Behandles i bystyret 14. mars. Utsatt rivning til etter 1. mai (over sommeren?)</p> <p><b>c. Sak 16/17. Granåsen utbygging- prioritering anleggsbehov</b> Info om status. Møte styringsgruppa avholdt 6. mars. Neste fellesmøte 9. mars – fokus teknologiprojekt. Seminarer/stands i Granåsen under WC 16. mars.</p> <p><b>d. Temaplan for TK frivillighetspolitikk 2017-2020</b> TK inviterer til workshop 5. april 1200-1500. Noen fra styret som kan og ønsker å stille? <a href="http://www.trondheim.kommune.no/frivillighet/temaplan/">http://www.trondheim.kommune.no/frivillighet/temaplan/</a></p> <p><b>e. Møte frivillighet og integrasjon 30. mars 1200-15.00</b> TK inviterer til nettverksmøte. Vi er bedt om å holde kort innlegg om vårt arbeid med inkludering. Noen fra styret som kan og ønsker å stille?</p>
Vedtak	<p><i>a. Til info</i></p> <p><i>b. Til info</i></p> <p><i>c. Til info</i></p> <p><i>d. Adm stiller</i></p> <p><i>e. Adm stiller</i></p>
<b>Sak 26/17</b>	<b>Nytt fra administrasjonen (referatsaker)</b>
	<p><b>a. IR. Møter vi har deltatt på – kort info hvis behov</b></p> <p><b>b. HF-arbeidet 2017 er startet opp</b> Oppstartmøte TK/kretser 3. mars. Frist søknad 1. april. Hallfordelingsmøtet planlagt 31. mai.</p> <p><b>c. STIK ledermøte 27. april</b> Strinda vg. Innkalling kommer. Hovedsak vil være sammenslåing IK'er.</p> <p><b>d. STIK – Opptak ny klubb</b> <b>KL 16010565 Tyholttoppen Fotballklubb</b></p> <p><b>e. STIK. Prosess sammenslåing IK'er</b> Info fra møte med klubber og IR 1.mars. Anne-Lise</p> <p><b>f. TK. Igangsetting mulighetsstudie Leangen del 2 – isidretter</b> Møter satt til. 21/3(befaring), 4/4, 9/5, 13/6, 21/6. Planlagt ferdig før sommeren.</p> <p><b>g. TK. Kommunale midler hovedrunde 2017 – utlysning</b> Søknadsfrist 1. april. <a href="#">Kommunale midler 2017 - utlysning</a></p> <p><b>h. TK. Fordeling gymsaler, skolebasseng og lokaler 2017/18</b> Søknadsfrist 1. april. <a href="#">Utllysning gymsal og skolebasseng</a></p>
Vedtak / konklusjon	<p><i>a. Til info.</i></p> <p><i>b. Til info</i></p> <p><i>c. Til info. Hele styret oppfordres til å stille.</i></p> <p><i>d. Info tas til etterretning</i></p> <p><i>e. Til info</i></p>

## **Idrettsrådet i Trondheim**

Organisasjonsledd i

**NORGES**

**IDRETTSFORBUND**

	<i>f. Til info. Bjørn deltar etter behov. g. Til info h. Til info</i>
<b>Sak 27/17</b>	<b>Eventuelt</b> 1. Møteplan
<i>Vedtak</i>	<i>1. Første styremøte etter årsmøte er ons 5. april. Forslag møteplan besluttet på styremøtet 5. april.</i>

**Merk:** Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges ut på dropbox fortløpende. Meld tilbake hvis det er sakspapirer dere savner.

**Anne-Lise Bratsberg /s/**  
leder Idrettsrådet i Trondheim

**Bjørn Kilskar**  
daglig leder